

PANDUAN JEMAAH DAN MAHRAM SEMASA UMRAH

	JEMAAH	MAHRAM	DOKUMEN DIPERLUKAN	NOTA
1	Isteri <i>Di bawah umur 45 tahun</i>	Suami	Salinan sijil nikah yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra.	✓ Surat akuan sumpah bagi membuktikan hubungan suami isteri tidak diterima oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.
2	Anak perempuan berumur di bawah 45 tahun & anak lelaki berumur di bawah 18 tahun. <i>Jika anak perempuan di bawah umur 15 tahun & anak lelaki di bawah umur 13 tahun, ibu kandung perlu turut serta.</i>	Bapa	Salinan sijil lahir anak yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. Salinan sijil nikah ibu bapa yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra. Bagi anak perempuan yang telah berkahwin, perlu disertakan salinan sijil nikahnya yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra, surat keizinan (letter of consent) dari suami yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan suami yang disahkan oleh JPN.	✓ Bagi ibu / bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan. ✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari adik beradik lelaki atau waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalannya (disahkan JPN). ✓ Surat akuan sumpah bagi membuktikan hubungan adik beradik tidak diterima oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.
3	Cucu <i>Jika cucu perempuan di bawah umur 15 tahun & cucu lelaki di bawah umur 13 tahun, ibu kandung perlu turut serta.</i>	Datuk <i>Kedua-dua belah keluarga (bapa / ibu).</i>	Salinan sijil lahir cucu yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. Salinan sijil lahir ibu / bapa (bagi membuktikan hubungan dengan datuk) yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. Surat keizinan (letter of consent) dari bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN.	
4	Adik beradik perempuan di bawah 45 tahun & adik beradik lelaki di bawah 18 tahun <i>Jika adik beradik perempuan di bawah umur 15 tahun & adik beradik lelaki di bawah umur 13 tahun, ibu kandung perlu turut serta.</i>	Adik beradik lelaki 18 tahun ke atas <i>Yang telah mencapai umur 18 tahun semasa permohonan visa.</i>	Salinan sijil lahir kedua-dua adik beradik yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. Surat keizinan (letter of consent) dari bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN. Bagi wanita yang telah berkahwin, perlu disertakan salinan sijil nikahnya yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra, surat keizinan (letter of consent) dari suami yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan suami yang disahkan oleh JPN.	✓ Bagi ibu / bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan. ✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari adik beradik lelaki atau waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalannya (disahkan JPN). ✓ Surat akuan sumpah bagi membuktikan hubungan adik beradik tidak diterima oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.

5	<p>Anak saudara</p> <p><i>Jika anak saudara perempuan di bawah umur 16 tahun & anak saudara lelaki di bawah umur 13 tahun, ibu kandung perlu turut serta.</i></p> <p>Bapa saudara</p> <p><i>Kedua-dua belah keluarga (bapa / ibu).</i></p>	<p>Salinan sijil lahir anak saudara, dan bapa saudara, salinan sijil lahir ibu / bapa yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra (bagi membuktikan hubungan).</p> <p>Surat keizinan (letter of consent) dari bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN.</p>	<p>✓ Bagi ibu / bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan.</p> <p>✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari adik beradik lelaki atau waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalanya (disahkan JPN).</p>
6	<p>Ibu saudara</p> <p><i>Yang telah mencapai umur 18 tahun semasa permohonan visa.</i></p> <p><i>Sebelah abang atau kakak.</i></p> <p>Anak saudara</p>	<p>Salinan sijil lahir ibu saudara dan anak saudara, salinan sijil lahir ibu / bapa kepada anak saudara yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. (bagi membuktikan hubungan).</p> <p>Surat keizinan (letter of consent) dari suami / bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan suami / bapa yang disahkan oleh JPN.</p> <p>Bagi wanita yang telah berkahwin, perlu disertakan salinan sijil nikahnya yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra.</p>	<p>✓ Bagi ibu / bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan.</p> <p>✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari adik beradik lelaki atau waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalanya (disahkan JPN).</p>
7	<p>Anak tiri</p> <p><i>Ibu kandung perlu turut serta.</i></p> <p>Bapa tiri</p>	<p>Salinan sijil lahir anak tiri yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra.</p> <p>Salinan sijil penceraian ibu bapa kandung yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra.</p> <p>Salinan sijil nikah ibu bapa tiri yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra.</p> <p>Surat keizinan (letter of consent) dari bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN.</p>	<p>✓ Bagi bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan.</p> <p>✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalanya (disahkan JPN).</p> <p>✓ Suratakuan sumpah bagi membuktikan hubungan anak-bapa tiri tidak diterima oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.</p>

8	<p>Anak angkat Bapa angkat</p> <p><i>Ibu angkat perlu turut serta.</i></p>	<p>Salinan sijil lahir anak angkat yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra.</p> <p>Salinan sijil pengambilan anak angkat yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra.</p>	<p>✓ Pastikan salinan sijil lahir tersebut jelas bagi mengelakkan keraguan oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.</p> <p>✓ Surat akuan sumpah bagi membuktikan hubungan anak-bapa tiri tidak diterima oleh pihak Kedutaan Arab Saudi.</p>
9	<p>Muallaf</p>	<p>Salinan kad / surat memeluk agama Islam yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Muallaf) dan Wisma Putra.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. -Salinan sijil nikah yang disahkan oleh Jabatan Agama Islam (Bahagian Nikah, Cerai dan Rujuk) dan Wisma Putra. 2. -Salinan sijil lahir adik-beradik yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. 3. **Surat keizinan (letter of consent) dari bapa yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN ** 	<p>✓ Bagi bapa yang telah meninggal dunia, salinan sijil kematian yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra perlu disertakan.</p> <p>✓ Perlu surat keizinan (letter of consent) dari waris lelaki sebelah bapa dan dokumen sokongan seperti sijil lahir dan salinan kad pengenalannya (disahkan JPN). (sekiranya ada)</p>
10	<p>Warganegara asing</p>	<p>Permastautin tetap (PR):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. - Salinan kad pengenalan PR yang disahkan oleh JPN dan Wisma Putra. 2. - Surat pengesahan majikan (dalam bahasa Inggeris) yang disahkan oleh Notary Public dan Wisma Putra. 3. - Jika tidak bekerja, sertakan surat akuan sumpah (dalam bahasa Inggeris) yang disahkan oleh Wisma Putra. <p>Permit/Visa bekerja (Multiple entry: Tidak kurang 6 bulan dari tarikh penerbangan):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. - Surat pengesahan majikan (dalam bahasa Inggeris) yang disahkan oleh Notary Public dan Wisma Putra. 2. - Surat keizinan (letter of consent) dari majikan yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan majikan yang disahkan oleh JPN. <p>Permit/Visa belajar (Multiple entry: Tidak kurang 6 bulan dari tarikh penerbangan):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. - Surat pengesahan dari kolej / universiti / sekolah yang disahkan oleh Notary Public dan Wisma Putra. (Surat pengesahan dalam Bahasa Inggeris). <p>Permit/Visa keluarga (Multiple entry: Tidak kurang 6 bulan dari tarikh penerbangan):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. - Salinan sijil nikah / sijil lahir yang disahkan oleh kedutaan masing-masing dan Wisma Putra. 2. - Surat akuan sumpah (dalam bahasa Inggeris) yang disahkan oleh Wisma Putra. 3. - Visa / permit perlu sah laku 6 bulan ke atas dari tarikh permohonan visa. 	<p>✓ Pembantu rumah (maid) mestilah bermahramkan majikan, tidak boleh pergi sendiri tanpa mahram.</p> <p>✓ Nama pada pasport hendaklah mempunyai bin / binti serta nama bapa. Jika tiada, sila ke kedutaan untuk buat tambahan dalam pasport.</p> <p>✓ Pembantu rumah (maid) yang bermahramkan bapa, anak atau adik beradik lelaki majikan, perlu surat keizinan dari majikan yang disahkan oleh Notary Public dan Wisma Putra, serta surat keizinan (letter of consent) dari majikan yang dicop oleh Pesuruhjaya Sumpah dan Wisma Putra, serta salinan kad pengenalan bapa yang disahkan oleh JPN</p> <p>✓ Hal-hal lain tertakluk kepada budi bicara Kedutaan Arab Saudi.</p>